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Referat GF 2024 

Hvad: PAH Patientforeningens Generalforsamling 2024 
Tid: Tirsdag d. 28. maj 2024 
Sted:  Digitalt/ Teamsmøde 
Deltagere:  3 medlemmer var tilstede + bestyrelsen 
 
Dagsorden i 
henhold til 
vedtægterne:  

 
1) Valg af dirigent og referent.  
2) Formandens beretning om foreningens liv og aktiviteter i det forløbne år.  
3) Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.  
4) Forelæggelse af budget.  
5) Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter  
6) Valg af revisor. 
7) Fastlæggelse af medlemskontingent.  
8) Behandling af fremsatte forslag til dagsordenen  
9) Eventuelt. 

 

Velkomst til årets online generalforsamling v/Sofie Moldenhawer Christensen; formand. 

Valg af dirigent og referent 

Ditte G. M. Lundsgaard blev valgt som dirigent, og Anne Sinkbæk som referent. 

Indledningsvist blev det godkendt, at bestyrelsen har indkaldt 5 uger før afholdelse, og at 
indkaldelsen, som den bør, også indeholdt en dagsorden. Indkaldelsen blev godkendt. 

Formandens beretning om foreningens liv og aktiviteter i det forløbne år 

Foreningen har pt. 99 medlemmer; 55 på Sjælland, 8 på Fyn, 38 i Jylland og 1 i Sverige.  

Vi afholdt medlemsseminar sidste år i september helt uden støtte, og vi har ikke søgt 
eller fået støtte siden. I Sverige og Norge kan vores kolleger berette, at den støtte, de har 
fået, er reduceret noget.  

Afholdte aktiviteter siden september 2023:  

• 1 fysisk bestyrelsesmøde (d. 11/2 i Hørsholm) + 3 online bestyrelsesmøder. På 
det fysiske møde talte vi om vores primære arbejdsopgaver og prioriterede de 
opgaver, der er.  

• 3 møder med samarbejdspartnere, bl.a. med MSD og Gossamer Bio. 
• 1 Repræsentantskabsmøde i Sjældne Diagnoser i Middelfart – med et tema om 

samarbejde med medicinalindustrien og perspektiver på dette samarbejde.  
• Sjældnedagen i København, den 29/2-2024. 
• 2 online møder med de svenske og norske patientforeninger. 
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Sofie orienterede forsamlingen om, at Laila Klewe har trukket sig fra bestyrelsen. Tak til  
Laila for hendes store engagement og arbejdsindsats de år, hun har været med i 
bestyrelsen.  

Sofie fortalte, at vi nu er fire personer i bestyrelsen: Bjarne Hoeg-Hansen, Ditte 
Lundsgaard, Sofie Moldenhawer Christensen og ut., Anne Sinkbæk.  

I 2024 er det planlagt, at:  

• Vi holder møder på centrene. Vi påbegynder med et medlemsmøde på Skejby. 
• Herudover vil vi fortsætte vores samarbejde med vores nordiske kolleger via 

online møder. Bestyrelsen modtager gerne forslag til emner til dette møde 
• Planer om et seminar i 2025, en weekend i september. Dato følger i det 

kommende nyhedsbrev. Vi vil gerne have input fra medlemmer til emner eller 
ønsker 

 

Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 

Det reviderede regnskab blev forelagt af kasserer Bjarne Hoegh-Heise. Det er 
gennemgået og godkendt af vores to revisorer. Regnskabet blev godkendt. 

 

Forelæggelse af budget. 

Budgettet blev også præsenteret af kasserer Bjarne Hoegh-Heise. For god ordens skyld 
skal bemærkes en udgift på 20.000 til kontorartikler. Dette dækker dels over diverse 
abonnementer og en ny PC. Budgettet blev godkendt. 

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 

Bestyrelsen var på valg og alle 4 bestyrelsesmedlemmer valgte at stille op igen og de 
blev genvalgt: 

Sofie Moldenhawer Christensen (formand) 

Ditte Geraldine Mejlsted Lundsgaard (næstformand) 

Bjarne Hoeg-Hansen (kassér)  

Anne Sinkbæk  
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Valg af revisor 

Følgende blev valgt: Carl Erik Hoeg- Hansen og Jørn C. Rasmussen 

 

Fastlæggelse af medlemskontingent  

Generalforsamlingen vedtog, at et års medlemskontingent forbliver 200 kr. pr. medlem 

 

Behandling af fremsatte forslag til dagsordenen. 

1. Vores generalforsamling skal ifølge vedtægterne holdes i maj måned. De seneste 
år har vi ekstraordinært holdt generalforsamlingen i september. Bestyrelsen 
stillede derfor forslag om, at vi fremadrettet afholder generalforsamling inden 
udgangen af oktober. Forslaget blev godkendt. 

 

2. Bestyrelsen har været lidt udfordret af både sygdom og manglende kræfter. 
Bestyrelsen stillede derfor forslag om, at bestyrelsesmedlemmerne er på valg 
forskudt således at formand og menige medlemmer er på valg i lige år og 
næstformand og kasserer er på valg i ulige år. Vedtægtsændringen blev 
godkendt.  

 

Eventuelt 

Medlem Pia Lercke har spurgt ind til, om det er muligt igen at betale kontingent via 
Mobilepay. Det er hensigten, at vi igen skal have Mobilepay, men da den skal oprettes 
som en erhvervskonto tager det lidt længere tid. Vi forventer at have en ny Mobilepay 
konto inden længe. 

I formandens beretning lagde Sofie op til, at man meget gerne må komme med 
anbefalinger til indhold til det kommende seminar eller de nordiske møder. Der var ingen 
bemærkninger til dette. 

 
 

 

 

 


